

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

June 26, 2025

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has decided the following leave applications.

GRANTED

Aphria Inc. v. Canada Life Assurance Company, I.G. Investment Management, Ltd. as trustee for IG Mackenzie Real Property Fund and Optrust Office Inc. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41665](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CV-1379, 2024 ONCA 882, dated December 9, 2024, is granted with costs in the cause.

Justice Moreau took no part in the judgment.

DISMISSED

James Theodore Ryall v. His Majesty the King (Man.) (Criminal) (By Leave) ([41709](#))

The motion for an extension of time to file and serve the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AR24-30-10079, 2024 MBCA 105, dated December 4, 2024, is dismissed.

Glenn Patrick Bogue v. Bar of Montréal (Que.) (Civil) (By Leave) ([41649](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-008161-240, 2024 QCCA 1587, dated November 25, 2024, is dismissed.

Sing Cheung Chan v. His Majesty the King (Man.) (Criminal) (By Leave) ([41726](#))

The motion for an extension of time to file and serve the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AR24-30-10071, 2025 MBCA 4, dated January 22, 2025, is dismissed.

Irene Juan Hu v. Daryl Lee (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41693](#))

The motion to abridge time periods provided for by the *Rules of the Supreme Court of Canada* is dismissed. The motion to serve and file a supplementary memorandum of argument is dismissed. The motion for a stay pursuant to s. 65.1 of the *Supreme Court Act* is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49198, dated January 16, 2025, is dismissed.

Khaliq Hussain Anwar v. Attorney General of Canada (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41689](#))

The motion for miscellaneous relief is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-135-24, dated February 11, 2025, is dismissed with costs.

Aqib Rahman v. Elia Associates, Victor James Yee, Antoni Gabriel Casalnuovo and Richard Anatol Elia (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41700](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CV-0609, 2025 ONCA 16, dated January 14, 2025, is dismissed.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 26 juin 2025

OTTAWA – La Cour suprême du Canada s'est prononcée sur les demandes d'autorisation suivantes.

ACCORDÉE

Aphria Inc. c. Compagnie d'Assurance du Canada sur la Vie, Société de Gestion d'Investissement, I.G. Ltée. en tant que fiduciaire d'IG Mackenzie Real Property Fund et Optrust Office Inc. (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41665](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CV-1379, 2024 ONCA 882, daté du 9 décembre 2024, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

La juge Moreau n'a pas participé au jugement.

REJETÉES

James Theodore Ryall c. Sa Majesté le Roi (Man.) (Criminelle) (Autorisation) ([41709](#))

La requête en prorogation du délai pour déposer et signifier la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AR24-30-10079, 2024 MBCA 105, daté du 4 décembre 2024, est rejetée.

Glenn Patrick Bogue c. Barreau de Montréal (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41649](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-008161-240, 2024 QCCA 1587, daté du 25 novembre 2024, est rejetée.

Sing Cheung Chan c. Sa Majesté le Roi (Man.) (Criminelle) (Autorisation) ([41726](#))

La requête en prorogation du délai pour déposer et signifier la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AR24-30-10071, 2025 MBCA 4, daté du 22 janvier 2025, est rejetée.

Irene Juan Hu c. Daryl Lee (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41693](#))

La requête en vue d'abrégier les délais fixés par les *Règles de la Cour suprême du Canada* est rejetée. La requête pour signifier et déposer un mémoire supplémentaire est rejetée. La requête visant à obtenir un sursis en vertu de l'art. 65.1 de la *Loi sur la Cour suprême* est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49198, daté du 16 janvier 2025, est rejetée.

Khaliq Hussain Anwar c. Procureur général du Canada (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41689](#))

La requête de redressement est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-135-24, daté du 11 février 2025, est rejetée avec dépens.

Aqib Rahman c. Elia Associates, Victor James Yee, Antoni Gabriel Casalnuovo et Richard Anatol Elia (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41700](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CV-0609, 2025 ONCA 16, daté du 14 janvier 2025, est rejetée.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

Registry-greffe@scc-csc.ca

1-844-365-9662